
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen (17:00) 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

 

Referat: 

Gennemgået og godkendt 

 

2. Høringssvar skoledistrikter (17.05) 

Drøftelse  

 

Referat: 

Jan er blevet kontaktet og spurgt om han vil være med til at lave et fælles høringssvar i 

forhold til skoledistrikter. Det generelle standpunkt er, at der bliver brugt for meget tid 

på skoledistrikter i forhold til skolebestyrelsens øvrige arbejde. 

Skolebestyrelsen er med på at lave noget fælles.  

Jan følger op på det. 

 

 

3. Høring om skolernes ferie- og fridagsplaner 2025/26-2027/28 (17.25) 

Drøftelse og beslutning 

 

Kære Skolebestyrelser, Hvidovre Lærerforening og BUPL Storkøbenhavn.  

 

Børne- og Uddannelsesudvalget skal snart tage beslutning om nye ferie- og 

fridagsplaner for folkeskolerne i Hvidovre Kommune. 

 

Administrationen i Center for Skole og Uddannelse skal derfor anmode om 

høringssvar om de tre vedhæftede bilag om ferie- og fridagsplaner for skoleårene 

Dato: 06-06-2023 

Sted: Engstrandskolen 

Deltagere: Annika Crone Boelsmand Søndergaard 

Line Petersen 

Natasja Jessen 

Tania Christina Huss Randrup 

Dimitra Makri Andersen  

Jan Overgaard 

Peter Holm (Medarbejderrepræsentant) 

Carsten Nielsen (Medarbejderrepræsentant) 

Christina Børger (Faglig leder) 

Morten Toft (Skoleleder) 

 

 

Dagsorden 
/Referat 
 

 

 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Skole og Uddannelse 

Engstrandskolen 

Skoleleder:  

Morten Toft 

 

Dato: 12. juni 2023/toq 



Side 2 af 4 

2025/2026, 2026/2027 og 2027/2028. 

 

Høringssvaret skal sendes til mig på zju@hvidovre.dk senest fredag den 9. juni 2023. 

 

Bilag 1-4 
 

Referat: 

Skoleåret 2025 / 2026 

Skolebestyrelsen synes det er uhensigtsmæssigt, at børnene skal i skole mandag den 

22. december. Kan man kigge på andre muligheder her? 

 

Skoleåret 2026 / 2027 

Skolebestyrelsen synes det er uhensigtsmæssigt, at børnene starter i skole tirsdag 

den 5. januar og har fri om mandagen. Kan man kigge på andre muligheder her – evt. 

udskyde skolestart efter sommerferien? 

 

Skoleåret 2027 / 2028 

Ingen bemærkninger 

 

  

 

4. Åbning af budgetprocessen 2024-2027 på Deltag Hvidovre (17.50) 

Orientering og drøftelse 

 

Kære skolebestyrelse 

 

På budgetorienteringsmødet i Kulturhus Risbjerggaard den 3. maj orienterede 

kommunaldirektør Jakob Thune om, at Hvidovre Kommune ønsker større 

borgerinddragelse i kommunens budgetproces, blandt andet gennem brug af 

Deltag.Hvidovre.dk 

 

Deltag.Hvidovre.dk er derfor fra i dag og frem til den 1. august åben for idéer og 

forslag til, hvor og hvordan der kan effektiviseres, udvikles eller investeres, så der på 

den lange bane bliver brugt færre penge – uden at det går for meget ud over 

velfærden. Man kan også se og kommentere de idéer, som kommunen er kommet 

med, og hvilke der bliver arbejdet videre med til budgetprocessen 2024-2027. 

 

Muligheden for at komme med input til budgettet på Deltag.Hvidovre.dk offentliggøres 

på kommunens hjemmeside og facebookside samt via lokale medier.  

 

Alle indkomne idéer og kommentarer til kommunens forslag vil indgå i det materiale, 

som Kommunalbestyrelsen behandler i arbejdet med budgettet. 

 

Deltag.Hvidovre.dk er ikke en erstatning for høringen i forbindelse med 

budgetbehandlingen. Forslagene sendes, som en del af materialet til 

budgetbehandlingen 2024-2027, til høring den 4. august 2023. 

 

Referat 

Informationen sendes ud til alle forældre på Aula 

 

5. Skolebestyrelsens arbejde kommende skoleår – årshjul (18.10)  

Drøftelse og input 

 

Ledelsen fremlægger forslag til årshjul på mødet. Efter drøftelse i SB tilrettes årshjulet.  

mailto:zju@hvidovre.dk
https://deltag.hvidovre.dk/da-DK/
https://deltag.hvidovre.dk/da-DK/
https://deltag.hvidovre.dk/da-DK/
https://deltag.hvidovre.dk/da-DK/


Side 3 af 4 

 

Referat: 

På baggrund af drøftelse og input fra de to seneste møder i skolebestyrelsen 

udarbejder skoleledelsen et oplæg til en plan for arbejdet i skolebestyrelsen i det 

kommende skoleår.   

 

6. Skolens økonomi (18:30)  

Fast punkt til orientering 

 

Referat: 

Det tegner til et driftsmæssigt underskud for året 2023. Der arbejdes på at skaffe flere 

FI-midler og spare på driften for at komme så tæt på et resultatmæssigt 0 som muligt.  

 

7. Skolens elevtal (18.35) 

Fast punkt til orientering 

 

Referat 

Status er 457 elever 

Vi får to nye klasser efter sommerferien og regner her med at komme op omkring 490 

elever. 

 

8. Trivsel (18.40) 

Fast punkt til orientering    
 

 

9. Nyt fra: (18.45) 

a. SKOK 

b. Ledelsen  

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Udvalg 

 

10. Eventuelt (19.00) 

 

Referat:  

Skoleledelsen orienterede skolebestyrelsen om 9. klassernes sidste skoledag og 

karamelkast. Vi aftalte, at vi inden arrangementet afholdes i det kommende skoleår, 

drøfter arrangementet og rammerne i skolebestyrelsen. Skal skolen f.eks. købe 

karameller så vi ved hvad karamellerne indeholder? 

 

Lukket dagsorden (19.05) 
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
• Diverse principper 

• Sprogundervisning/Dobbelttimer 

• Antimobning 
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Udvalg: 
Branding-udvalg: 

Antimobning: Line, Dimitra, Morten, Christina og Trine (lærer) 


